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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset, Jokkmokk, kl. 11:00-14:10 

Ajourneringar: 11.55-13.00  

Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande 
och tjänstgörande  Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
 Per-Jonas Parffa (MP), 2:e vice ordförande 
ersättare:   
                                             Catharina Thuresdotter (S), 
                                             deltar §§ 3-16 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S) 
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Stefan Lindmark (S) 
                                             Roland Boman (FJK)           
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Kajsa Boman (FJK) 

Henrik Blind (MP)  
                                             Helen Swartling (MP) 
                                             Cecilia Lundin (MP) 

Birgit Meier Thunborg (M) 
         Asbjörn Thunborg (M) 
         Ronny Danielsson (M) 
         Thor-Erling Andreassen (SD)  

 Jéremy L´helguen (V) 
         Karin Vannar (SV) 
         Lars-Ivan Tuolja (SV), deltar ej §§ 8-9 
 

 
Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 

Erik Fagerström, chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen, § 
8 

 
 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 4 mars 2024 
 
Paragrafer:  1 - 16 

Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)             Eva Näslund (S) 
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__________________________________________________________________________________ 

ANSLAG / BEVIS 

Organ:  Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum: 2024-02-26 

Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2024-03-05  nedtagande:  2024-03-27 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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Innehållsförteckning.  

 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 

§ 1 
Val av justerare 
 
§ 2 
Godkännande av föredragningslistan  

 
§ 3   
Inkomna medborgarförslag 

 
§ 4  Dnr 2024:232 
Interpellation – Nämndernas underskott inför 2024 
 
§ 5  Dnr 2024:233 
Interpellation – Vård för Jokkmokks befolkning 

 
§ 6  Dnr 2023:1086 

 Motionssvar- Undersköterskors skyddade yrkestitel 
 

§ 7  Dnr 2023:411 
 Motionssvar- Jokkmokks marknad som ett världsarv 

 
§ 8   Dnr 2020:944  
Förslag till detaljplan för Kvikkjokk 3:23, del 1 
 
§ 9   Dnr 2021:873  
Förslag till detaljplan för Kvikkjokk 3:42 och Kvikkjokk 3:23, del 5 
 
§ 10  Dnr 2022:1252 

 Förslag till årskort och avgiftsförändringar för allmänna badet 
 

§ 11  Dnr 2008:604 
 Teckningsrätt för Jokkmokks kommun 

 
§ 12  Dnr 2023:125  

  Redovisning av partistöd för 2023 
 

§ 13  Dnr 2024:159  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2024 
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 § 14   
 Avsägelser/valärenden 
 
 § 15 
 Anmälningsärenden 
 
 § 16  Dnr 2024:243 

Skrivelse gällande orosanmälan om vikten att tillgängligheten av underlag 
till sammanträden sker i god tid 
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§ 1 

Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Eva Näslund (S). 

  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 4 mars 2024. 
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 § 2 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagen ändring. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår följande tillägg till utsänd 
föredragningslista: 
 
- Skrivelse gällande orosanmälan om vikten att tillgängligheten av underlag 
till sammanträden sker i god tid (§ 16). 
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 § 3   

Inkomna medborgarförslag 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna. 

 ____________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

Ordförande föreslår att kommunfullmäktige lägger ärendet till 
handlingarna då inga medborgarförslag har inkommit till dagens möte. 
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 § 4 Dnr 2024:232  

Interpellation- Nämndernas underskott inför 2024 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 

att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunalråden Henrik Blind (MP) och Roland 
Boman (FJK). 
 
Mot bakgrund av det stora underskott som socialnämnden uppvisar för 
2023 med minus på ca 26 miljoner över budget och även andra nämnders 
underskott för sina budgetar för 2023.  
 
Vad har kommunledningen för planer inför kommande budgetår för att 
komma i balans med kommunens nämnders underskott inför 2024. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Det är en viktig fråga som Andreassen tar upp. Vad gäller socialnämndens 
underskott så svarade jag på den frågan förra kommunfullmäktige i 
december. Så det kommer att förberedas och komma med i 
budgetberedningen. 
  
Det som blir nytt för årets budgetberedning är att en ny ekonomisk modell, 
prislappsmodellen, införs med tydligare jämförelser och underlag som 
förhoppningsvis ska ge ett bättre förståelse för budgetberedningen. 
  
Givetvis så löser inte den nya modellen de stora ekonomiska utmaningar vi 
står inför utan det är ett grannlaga arbete att gå igenom var vi kan spara 
och var vi kan förändra för att nå ett ekonomiskt utfall som går åt rätt håll. 
Vi har också att beakta att under tidigare regeringar så har stödet från 
staten varit stort för Sveriges kommuner och faktiskt gjort att vår kommuns 
ekonomi klarat de utmaningar som varit tidigare. Bland annat under 
pandemin och flyktingkrisen. 
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 § 4- fortsättning 
 
Det allmänna prisläget i Sverige påverkar också oss. Räntor, inflation, 
ordentligt höjda pensionskostnader och höjda priser på allt som 
kommunen måste köpa och tillhandahålla,  mat, bränsle, försäkringar, 
entreprenörslösningar skapar ett stort hål i kommunkassan. 
  
Nuvarande regering verkar tyvärr inte ha i sin planering att hjälpa 
kommunerna ekonomiskt under den skakiga tid vi nu står inför. Så vad 
statsministerns löfte på bästa sändningstid är värt för vår kommun återstår 
att se. Om det alls berör oss. Så en viktig del av vår ekonomi framöver 
beror på vad regeringen och partiet som sitter utanför regeringen men vid 
styråran säger. 

 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-02-22. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2024-02-12. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. 

Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen. 

 I debatten i övrigt yttrar sig Asbjörn Thunborg (M), Birgit Meier Thunborg 
(M) och Henrik Blind (MP). 
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 § 5 Dnr 2024:233 
   

Interpellation – Vård för Jokkmokks befolkning 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
 att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunalråden Henrik Blind (MP) och Roland 
Boman (FJK). 
 
Jag önskar erhålla en redogörelse av vad kommunledningen har för svar på 
varför Jokkmokk inte har någon tandläkare eller läkare på kvällar eller 
helger. 
 
Jokkmokks kommun har i sitt visions 2030 dokument målsättningen att 
skapa tillväxt och en ökad befolkning. 
 
Vilka familjer kan tänka sig att flytta till ett samhälle som saknar denna 
trygghet av vård. 
 
Hur har kommunledningen tänkt sig att arbeta med frågan? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Även här belyser Andreassen en viktig fråga. Det är som alla vet regionen 
som äger dom här frågorna. Läkarjouren lades ned under den förra 
mandatperioden av dåvarande regionledning bestående av SJVP, C och M. 
Det var regionrådet för M som ägde frågan och om man så säger höll i 
nedskärningarna i Jokkmokk. Men vad jag förstår tyckte även oppositionen 
att det var ok med neddragningarna i Jokkmokk. 
  
Idag hörs det inget om att gå tillbaka till den gamla ordningen från någon 
av regionens partier. Så här finns ju en möjlighet för Andreassens parti att 
ta upp den här frågan i regionfullmäktige för att visa att SD tycker det är en 
viktig fråga och inte bara lokalt hojt. 
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§ 5- fortsättning 
 
Vad gäller tandläkare så är vi alla medvetna om bekymren och situationen 
är verkligen allvarlig. I vinter så har en av våra lokala, numera 
pensionerade, tandläkare jobbat. Det har även förstärkts med personal 
från bland annat Skåne. Men det är i första hand skolungdomar, andra 
yngre och våra äldsta som erhållit tandvård i Jokkmokk. 
  
Jag har tillsammans med Catharina Thuresdotter (S) fört samtal med 
regionrådet Öberg om situationen i Jokkmokk. Från vår sida fördes fram 
förslag på en lösning som tyvärr inte regionrådet ansåg var genomförbart. 
Vi som idag är i den politiska ledningen i vår kommun försöker nu hitta 
andra möjligheter för att lösa detta. Om detta kommer kommunalrådet 
Henrik Blind informera om vid kommunfullmäktige. 
  
Men återigen. Jag efterlyser att de partier som är representerade i 
regionfullmäktige agerar på den arenan. Och eftersom Andreassen tillhör 
SD så vore det klädsamt att ni agerar i regionfullmäktige där ni är 
representerade. Idag har jag inte någon kännedom om SD överhuvudtaget 
agerar i viktiga Jokkmokksfrågor på den politiska arenan. 

 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-02-22. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2024-02-12. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. 

Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen.  

I debatten i övrigt yttrar sig Henrik Blind (MP) och Birgit Meier Thunborg 
(M). 
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 § 6  Dnr 2023:1086 

Motionssvar- Undersköterskor skyddade yrkestitel 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bifalla motionen, samt 
 
att den aktuella nämnden administrerar avgiften. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Catharina Thuresdotter (S). 
 
Sedan den 1 juli 2023 är undersköterska en skyddad yrkestitel. Det innebär 
att man behöver ett bevis från Socialstyrelsen för att få använda sig av 
titeln undersköterska inom vård och omsorg. 
 
Det här är ett lyft för yrkeskåren och förhoppningsvis gör det yrket mer 
attraktivt. Vi som arbetsgivare behöver följa upp detta på något vis genom 
att premiera dem som faktiskt valt att utbilda sig till undersköterskor eller 
som genom validering av de kunskaper som faller inom ramen som 
Socialstyrelsen satt upp har rätt att titulera sig undersköterska. 
 
Ansökan skickas in till Socialstyrelsen som tar en fast avgift på 320 kr för 
hanteringen av ansökan. Det är den enskilde medarbetaren själv som både 
ansöker och betalar ansökningsavgiften. 
 
Vi som arbetsgivare behöver sträva efter att vi upplevs som attraktiva, 
både för nyanställda och för befintlig personal, därför yrkar vi på: 
 
Att de medarbetare som ansöker/har ansökt hos Socialstyrelsen om bevis 
för sin skyddade yrkestitel som undersköterska, får tillbaka de 320 kr av 
kommunen som ansökningsavgiften ligger på. 
 
Att denna ersättning blir fastställd att gälla tillsvidare. 
 
Personalchef Caroline Johansson har berett motionen. 

 
Jokkmokks kommun premierar utbildning till undersköterska, och andra 
yrken, med hjälp av riktlinjerna för fritidsstudier. Fritidsstudierna ger 
medarbetare möjlighet att få ekonomisk kompensation för kurslitteratur,  
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§ 6- fortsättning 
 
eventuella resor och viss betald ledighet för studiedagar eller tentamen. 
Riktlinjen innehåller olika bidragsnivåer och utbildning till undersköterska 
innebär den högsta bidragsnivån just på grund av arbetsgivarens vilja att 
premiera det yrket. Innebär studierna en ny befattning, vilket 
studier/validering till undersköterska gör, kommer därtill ett nytt 
anställningsavtal och en ny lön att beslutas. 
 
Mot bakgrund av ovanstående så konstateras att Jokkmokks kommun som 
arbetsgivare gör vad som är möjligt i syfte att premiera 
utbildning/validering till undersköterska.  
 
Inom Jokkmokks kommun finns flera yrkeskategorier som förutsätter en 
legitimation för att få använda titel och/eller utföra specifika 
arbetsuppgifter såsom sjuksköterska, olika former av lärare och 
förskollärare. 
 
För legitimation som sjuksköterska tar Socialstyrelsen ut en administrativ 
avgift på 870 kr. För legitimation som lärare tar Skolverket ut en 
administrativ avgift på 1500 kr, om läraren sedan utökar sin behörighet och 
ansöker om en ny legitimation kostar det ytterligare 750 kr. 
Ingen av dessa avgifter ersätter arbetsgivaren i dagsläget. 
 
Personalchef Caroline Johansson föreslår kommunfullmäktige: 
 
Att avslå motionen i sin helhet 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 22. 
Tjänsteskrivelse från personalchef Caroline Johansson daterad 2023-11-14. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-10-30, § 65. 
Motion från Catharina Thuresdotter inkommen 2023-10-23. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Catharina Thuresdotter (S) yrkar, med instämmande av Asbjörn Thunborg 
(M), Henrik Blind (MP) och Thor-Erling Andreassen (SD), bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Jéremy L´helguen (V) yrkar på avslag till motionen. 
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§ 6- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda yrkanden mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Socialnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Personalchef Caroline Johansson 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 7  Dnr 2023:411 

Motionssvar- Jokkmokks marknad som ett världsarv 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen anses vara besvarad med utredarens yttrande. 

 ____________ 
 
Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 

 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen 
(bägge SD). 
 
Efter att ha tagit del av Jokkmokks visionsdokument där målet är en ökad 
attraktionskraft mot omvärlden. För att kunna uppnå ett sådant mål bör vi 
se på vad vi har för möjligheter i vår kommun för att komma dit. Vår 
mening är att vi har två saker som sticker ut och som vi skulle använda mer 
för att uppnå denna attraktionskraft, det ena är Jokkmokks marknad som 
ett levande kulturarv och det andra är Ájtte. 
 
Vi föreslår att kommunstyrelsen tar ett beslut om att tillsätta en 
arbetsgrupp vars uppdrag är att med det snaraste arbeta för att Jokkmokks 
marknad erhåller status som immateriell världsarvsstatus. 
 
Vi har tagit del av handlingar från 2021 och funnit att i dessa handlingar 
saknas det ambitioner inom kommunen för att uppnå målet Jokkmokks 
marknad som ett världsarv 2025 när marknaden fyller 420 år. 
 
Utredare Magdalena Fjellner har berett motionen. 
 
Efter samtal med motionsställaren samt kultursekreterare gör 
Tillväxtfunktionen bedömningen att motionen avser ett utnämnande av 
Jokkmokks marknad som ett immateriellt kulturarv. 
 
Ett flertal frågeställningar kopplade till ärendet är svårbedömda. 
Exempelvis värdet av en utnämning och upptagande på den nationella 
förteckningen och/eller Unescos internationella listor kontra eventuella  
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§ 7- fortsättning 
 
begränsningar för utvecklingen av marknaden. Det är också svårt att 
bedöma omfattningen av den arbetsinsats som krävs under  
 
ansökningsprocessen för en nominering till Unescos internationella listor 
över immateriella kulturarv eller den efterföljande rapporteringen. 

 
Ett utnämnande/upptagande av ett immateriellt kulturarv kan ske både på 
nationell nivå och på internationell nivå.  
 
En ansökan om immateriellt kulturarv på internationell nivå görs i flera 
steg. För att kunna nominera ett immateriellt kulturarv till någon av 
Unescos internationella listor behöver först en ansökan göras och 
godkännas till den svenska förteckningen över immateriella kulturarv. 
 
Utredare Magdalena Fjellner föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att om Jokkmokks kommun har ambitionen att ansöka till den nationella 
förteckningen över immateriella kulturarv eller sedermera nominera 
Jokkmokks marknad till UNESCO:s internationella listor över immateriella 
kulturarv krävs att kommunen kan engagera en partner inom 
civilsamhället. Kommunen kan inte ensam vara förslagsställare eller ensam 
organisation bakom en nominering. 
 
Att under förutsättning att part från civilsamhället kan engageras och om 
beslut tas att ansöka om att Jokkmokks marknad upptas på den nationella 
förteckningen över immateriella kulturarv, görs bedömningen att ansökan 
kan upprättas med befintliga resurser inom ordinarie verksamhet i 
samverkan med part från civilsamhället. 
 
Att om ambitionen är att Jokkmokks marknad även ska erhålla status som 
internationellt immateriellt kulturarv och att part från civilsamhället kan 
engageras, görs bedömningen att medel för arbetsinsatsen behöver 
tillskjutas den avdelning/funktion som tilldelas ansvaret för 
ansökningsprocessen. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 23. 
Tjänsteskrivelse från utredare Magdalena Fjellner daterad 2023-12-07. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-04-24, § 21. 
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§ 7- fortsättning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (bägge SD) inkommen 
2023-03-26. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att motionen bifalls och att man hittar 
någon partner från civilsamhället att engagera i frågan. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 8 Dnr 2020:944 

Förslag till detaljplan för Kvikkjokk 3:23, del 1 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta detaljplanen. 

 __________ 
  

Ärendet 
 

Syftet med detaljplanen är att skapa förutsättningar för hotell och 
centrumverksamhet i det område som i dagsläget är planlagt för allmänt 
ändamål. För att fastigheten ska kunna drivas av privat aktör har en ny 
detaljplan tagits fram. Området är beläget i gamla byakärnan i Kvikkjokk 
där den gamla butiken finns. Ärendet grundar sig i kommunfullmäktiges 
beslut att sälja fastigheten. Planförslaget har framtagits enligt ett utökat 
förfarande. Planen stämmer överens med översiktsplanens intentioner. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2020-12-14, § 115, att ställa sig positiv till 
en planläggning av Kvikkjokk 3:23 del 1 enligt plan- och bygglagens 
2010:900 utökade förfarande. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-02-08, § 3: 
 
Att samhällsbyggarnämnden ställer sig positiv att godkänna detaljplanen. 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att anta detaljplanen. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 27. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-02-08, § 3. 
Förslag till detaljplan. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2022-02-15. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-12-14, § 115. 
 
Anmälan av jäv 
 
Lars-Ivan Tuolja (SV) anmäler jäv och deltar ej i beredningen och beslutet 
av ärendet. 
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 § 8- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Sofia Silfverbrand 
Planarkitekt Matilda Johansson 
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 § 9 Dnr 2021:873   
 

Förslag till detaljplan för Kvikkjokk 3:42 och Kvikkjokk 3:23, del 
5 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta detaljplanen. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Syftet med förslaget är att ska förutsättningar för att vidareutveckla det 
befintliga campingområdet. Planen ska inrymma campingstugor, 
uppställningsplatser för husvagnar, servicehus och båthus. Området är 
beläget vid Kvikkjokksdeltat i höjd med infarten till Kvikkjokk by och 
omfattar fastigheterna Kvikkjokk 3:42 och Kvikkjokk 3:23-5. Planen 
stämmer överens med översiktsplanens intentioner och upprättas med ett 
utökat planförfarande, enligt Plan- och bygglagen (2010:900).  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-11-01, § 80, att ställa sig positiv till 
planläggning. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-02-08, § 4: 
 
Att samhällsbyggarnämnden ställer sig positiv till att godkänna 
detaljplanen. 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att anta detaljplanen. 

  
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 28. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-02-08, § 4. 
Förslag till detaljplan. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-01-15. 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-11-01, § 80. 
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§ 9- fortsättning 
 
Anmälan av jäv 
 
Lars-Ivan Tuolja (SV) anmäler jäv och deltar ej i beredningen och beslutet 
av ärendet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Sofia Silfverbrand 

 Planarkitekt Matilda Johansson 
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§ 10 Dnr 2023:1252 

Förslag till årskort och avgiftsförändringar för allmänna badet 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att det ska vara fritt inträde för barn och ungdomar under 18 år på 
allmänna badet, 
 
att återinföra årskort för vuxna på allmänna badet till en kostnad av 800 
kr/år, samt 
 
att höja priset till 40 kr/tillfälle för vuxna på allmänna badet. 
____________ 

  
Ärendet 

 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind har tagit emot önskemål från 
medborgare om att återinföra försäljning av årskort för allmänna badet. 
Kommunfullmäktige 2015 (§ 64) fattade ett beslut avseende avgifter för 
allmänna badet. I en tjänsteskrivelse från fritidskonsulenten föreslås ett 
återinförande av årskort för allmänna badet.  
 
Allmänna badet har sin verksamhet i Östra skolans simhall. Det kostar 20 
kronor för barn och 35 kronor för vuxna. Öppettider är i dagsläget helgfria 
måndagar och torsdagar kl. 17-20. I regel är badet öppet från januari till 
början av juni och därefter från oktober till december, vilket innebär cirka 
35 veckor öppet per år. Undantag gällande öppettider kan förekomma. I 
samband med pandemin upphörde försäljningen av årskort och den har ej 
återupptagits.  

  
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2023-12-05, § 174, föreslå 
kommunfullmäktige: 

 
Att det ska vara fritt inträde för barn under 18 år på allmänna badet. 
 
Att återinföra årskort för vuxna på allmänna badet till en kostnad av 800 
kr/år. 
 
Att höja priset till 40 kr/tillfälle för entré på allmänna badet. 
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 § 10- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 20. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2023-12-05, § 174. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Henrik Blind (MP) yrkar, med instämmande av Catharina Thuresdotter (S) 
och Roland Boman (FJK), bifall till kommunstyrelsen förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind 
Författningssamlingen 
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§ 11 Dnr 2008:604 

                        Teckningsrätt för Jokkmokks kommun 
  

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bemyndiga kommunfullmäktiges ordförande Sven Holmqvist, 
kommunstyrelsens ordförande Roland Boman, kommunstyrelsens vice 
ordförande Henrik Blind, kommunchef Lars Eriksson, ekonomichef Axel 
Landström och tillväxtchef Stefan Andersson att teckna av 
kommunfullmäktige och kommunstyrelsen beslutad borgen, 
skuldförbindelse på av kommunfullmäktige beslutad upplåning och 
upptagande av checkräkningskrediter, vederbörliga handlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar där kommunen 
är part i tvist, process eller dylikt, samt handlingar angående dödning och 
pantskrivning av inteckning och övriga avtal och rättshandlingar som kräver 
att teckningsrättsinnehavarna skriver under, samt 
 
att undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Kommunfullmäktige har 2022-12-12, § 117, fattat beslut angående 
kommunens teckningsrätt. Enligt nuvarande beslut innehar 
kommunfullmäktiges ordförande, kommunstyrelsens ordförande, 
kommunstyrelsens vice ordförande, kommunchefen och tillväxtchefen, 
teckningsrätt. Undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 
 
I och med en ny kommunchef anställts från mitten av februari så bör denna 
få teckningsrätt. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att bemyndiga kommunfullmäktiges ordförande Sven Holmqvist, 
kommunstyrelsens ordförande Roland Boman, kommunstyrelsens vice 
ordförande Henrik Blind, kommunchef Lars Eriksson, ekonomichef Axel 
Landström och tillväxtchef Stefan Andersson att teckna av  
kommunfullmäktige och kommunstyrelsen beslutad borgen, 
skuldförbindelse på av kommunfullmäktige beslutad upplåning och  
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§ 11- fortsättning 
 
upptagande av checkräkningskrediter, vederbörliga handlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar där kommunen 
är part i tvist, process eller dylikt, samt handlingar angående dödning och 
pantskrivning av inteckning och övriga avtal och rättshandlingar som kräver 
att teckningsrättsinnehavarna skriver under, samt 
 
Att undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 

 
 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 21. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-01-
15. 

 Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 117. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Teckningsrättsinnehavarna 
 Ekonomifunktionen 
 Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 12 Dnr 2023:125 
   
Redovisning partistöd 2023 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att lägga ärendet till handlingarna. 
 ____________ 
 

Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att inga redovisningar har kommit in till dagens 
möte. 
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§ 13  Dnr 2024:159  

Utbetalning av partistöd för 2024 
 

 Kommunfullmäktige beslutar  
 

att lägga ärendet till handlingarna. 
 ____________ 

 
 Ärendet 

 
Varje parti som fått partistöd för 2023 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2024-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2024. 
 
Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd utgår 
med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 

 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-02-
08. 
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 § 14  

  Avsägelse / valärenden 
   

Kommunfullmäktige beslutar   
 

att godkänna samtliga avsägelser, 
 
att begäran en ny rösträkning från länsstyrelsen avseende uppdraget som 
ny ledamot i kommunfullmäktige efter Mats Vennberg (S), 
 
att välja Ingrid Metelius som ny ledamot i Lapplands Gymnasienämnd efter 
Mats Vennberg (S), 
 
att välja Siv Enberg (S) som ny ersättare i Lapplands Gymnasienämnd efter 
Ingrid Metelius (S), 
 
att bordlägga valet av ny ledamot i direktionen för Lapplands 
Kommunalförbund efter Mats Vennberg (S), 
 
att välja Klas Bergman (V) som ny ledamot i barn- och utbildningsnämnden 
efter Siv Enberg (V), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden efter 
Klas Bergman (V), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Siv Enberg (V), 
 
att välja Kerstin Hellgren Tobiasson (S) som ny ledamot i socialnämnden 
efter Carina Larsson (S), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Kerstin Hellgren 
Tobiasson (S), 

 
att välja Bengt-Åke Kuoljok (SV) som ny ersättare i Lapplands 
Överförmyndarnämnd efter Lars-Ivan Tuolja (SV), 

 
att välja Greta Blind (MP) ny nämndeman vid Gällivare Tingsrätt efter Lena 
Sandling (MP), 

 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sonja Mörtsell (S), samt 
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§ 14- fortsättning 
 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sivert Mässing (MP). 

  ________________  
 
  Ärendet  
 

Mats Vennberg (S) har avsagt sig sina uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige, Lapplands Gymnasienämnd och direktionen för 
Lapplands Kommunalförbund. 
 
Siv Enberg (V) har avsagt sig sina uppdrag som ledamot i barn- och 
utbildningsnämnden och ersättare i socialnämnden. Hon avser sitta kvar 
som ersättare i kommunfullmäktige men ej för V. 
 
Carina Larsson (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i 
socialnämnden. 

 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet ny ersättare i 
Lapplands Överförmyndarnämnd efter Lars-Ivan Tuolja (SV). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av nämndeman till 
Gällivare Tingsrätt efter Lena Sandlin (MP)  

 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sonja Mörtsell (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 

 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Gällivare Tingsrätt 
Lapplands Kommunalförbund 
Lapplands Gymnasienämnd 
Lapplands Överförmyndarnämnd 
Barn- och utbildningsnämnden 
Socialnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Nämndssekreterare Thereze Gustafsson 
Nämndssekreterare Jana Hilding 
Förtroendemannamatrikeln 
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  § 15 
 
  Anmälningsärenden 

 
Kommunfullmäktige beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 

  
  Inga ärenden anmälda till dagens sammanträde. 
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  § 16  Dnr 2024:243 
  

Skrivelse gällande orosanmälan om vikten att tillgängligheten 
av underlag till sammanträden sker i god tid 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna.  

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

Birgit Meier Thunborg (M) har inkommit med en skrivelse. 
 
Som fritidspolitiker i kommun och region har jag numera varit med ganska 
många år i olika sammanhang och samarbeten samt har fått förtroende för 
ett antal uppdrag under årens lopp.  
 
Att få förtroendet av medborgare och sitt parti är något jag är väldigt 
tacksam, glad och stolt över. Jag känner en stor pliktkänsla att förvalta just 
det förtroende. För mig betyder det att vara väl insatt i handlingarna, att 
kunna faktagranska samt att rådfråga i angelägenheter som är utöver det 
vanliga och som inte tillhör ens egen kunskapsbas när det gäller stora och 
viktiga beslut som skall fattas.  
 
Att kunna uppnå ett sådant mål är till stor del ens eget ansvar, men är 
givetvis avhängig från många andra faktorer, t. ex. ärendets karaktär, hur 
brådskande vissa beslut är, omvärldsläget osv. Till en överhängande del är 
det dock beroende av hur styrning och ledning lägger upp arbetet. 
Under den nuvarande mandatperioden har jag allt för många gånger 
behöver uppmärksamma att mina fritidspolitiska mål år utomordentligt 
svåra att uppfylla i och med att underlag inte är tillgängliga i en sådan 
tidsram att till exempel en granskning kan göras och ett gruppmöte med 
partikollegorna kan ordnas innan sammanträden. Frasen ’ärendet 
kompletteras vid sammanträdet’ hittar jag så pass många gånger att jag 
känner en stor oro för beslutsfattandet i allmänhet i vår kommun, i 
synnerhet i det ansträngda läget vi befinner oss i. 
 
Att engagera sig politiskt är ett hedersuppdrag som för med sig ett stort 
ansvarstagande. För att kunna fullfölja sina åtaganden behöver även vi 
fritidspolitiker en rimlig arbetsmiljö. Jag vill med detta tillkännage  
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§ 16- fortsättning 
 
fullmäktigeledamöterna arbetssituationen jag upplever och vill samtidigt 
uppmana kommunens ledning att ta till sig min orosanmälan. 

 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Birgit Meier Thunborg (M) inkommen 2024-02-26. 
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Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset, Jokkmokk, kl. 11:00-14:10 


Ajourneringar: 11.55-13.00  


Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande 
och tjänstgörande  Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
 Per-Jonas Parffa (MP), 2:e vice ordförande 
ersättare:   
                                             Catharina Thuresdotter (S), 
                                             deltar §§ 3-16 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S) 
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Stefan Lindmark (S) 
                                             Roland Boman (FJK)           
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Kajsa Boman (FJK) 


Henrik Blind (MP)  
                                             Helen Swartling (MP) 
                                             Cecilia Lundin (MP) 


Birgit Meier Thunborg (M) 
         Asbjörn Thunborg (M) 
         Ronny Danielsson (M) 
         Thor-Erling Andreassen (SD)  


 Jéremy L´helguen (V) 
         Karin Vannar (SV) 
         Lars-Ivan Tuolja (SV), deltar ej §§ 8-9 
 


 
Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 


Erik Fagerström, chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen, § 
8 


 
 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 4 mars 2024 
 
Paragrafer:  1 - 16 


Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)             Eva Näslund (S) 
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ANSLAG / BEVIS 


Organ:  Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum: 2024-02-26 


Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2024-03-05  nedtagande:  2024-03-27 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 


§ 1 
Val av justerare 
 
§ 2 
Godkännande av föredragningslistan  


 
§ 3   
Inkomna medborgarförslag 


 
§ 4  Dnr 2024:232 
Interpellation – Nämndernas underskott inför 2024 
 
§ 5  Dnr 2024:233 
Interpellation – Vård för Jokkmokks befolkning 


 
§ 6  Dnr 2023:1086 


 Motionssvar- Undersköterskors skyddade yrkestitel 
 


§ 7  Dnr 2023:411 
 Motionssvar- Jokkmokks marknad som ett världsarv 


 
§ 8   Dnr 2020:944  
Förslag till detaljplan för Kvikkjokk 3:23, del 1 
 
§ 9   Dnr 2021:873  
Förslag till detaljplan för Kvikkjokk 3:42 och Kvikkjokk 3:23, del 5 
 
§ 10  Dnr 2022:1252 


 Förslag till årskort och avgiftsförändringar för allmänna badet 
 


§ 11  Dnr 2008:604 
 Teckningsrätt för Jokkmokks kommun 


 
§ 12  Dnr 2023:125  


  Redovisning av partistöd för 2023 
 


§ 13  Dnr 2024:159  
Beslut om utbetalning av partistöd för 2024 


 







                                                                                                                            Sida 4 av 32  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-02-26 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 14   
 Avsägelser/valärenden 
 
 § 15 
 Anmälningsärenden 
 
 § 16  Dnr 2024:243 


Skrivelse gällande orosanmälan om vikten att tillgängligheten av underlag 
till sammanträden sker i god tid 
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§ 1 


Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Eva Näslund (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 4 mars 2024. 
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 § 2 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagen ändring. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår följande tillägg till utsänd 
föredragningslista: 
 
- Skrivelse gällande orosanmälan om vikten att tillgängligheten av underlag 
till sammanträden sker i god tid (§ 16). 
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 § 3   


Inkomna medborgarförslag 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna. 


 ____________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Ordförande föreslår att kommunfullmäktige lägger ärendet till 
handlingarna då inga medborgarförslag har inkommit till dagens möte. 
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 § 4 Dnr 2024:232  


Interpellation- Nämndernas underskott inför 2024 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 


att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunalråden Henrik Blind (MP) och Roland 
Boman (FJK). 
 
Mot bakgrund av det stora underskott som socialnämnden uppvisar för 
2023 med minus på ca 26 miljoner över budget och även andra nämnders 
underskott för sina budgetar för 2023.  
 
Vad har kommunledningen för planer inför kommande budgetår för att 
komma i balans med kommunens nämnders underskott inför 2024. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Det är en viktig fråga som Andreassen tar upp. Vad gäller socialnämndens 
underskott så svarade jag på den frågan förra kommunfullmäktige i 
december. Så det kommer att förberedas och komma med i 
budgetberedningen. 
  
Det som blir nytt för årets budgetberedning är att en ny ekonomisk modell, 
prislappsmodellen, införs med tydligare jämförelser och underlag som 
förhoppningsvis ska ge ett bättre förståelse för budgetberedningen. 
  
Givetvis så löser inte den nya modellen de stora ekonomiska utmaningar vi 
står inför utan det är ett grannlaga arbete att gå igenom var vi kan spara 
och var vi kan förändra för att nå ett ekonomiskt utfall som går åt rätt håll. 
Vi har också att beakta att under tidigare regeringar så har stödet från 
staten varit stort för Sveriges kommuner och faktiskt gjort att vår kommuns 
ekonomi klarat de utmaningar som varit tidigare. Bland annat under 
pandemin och flyktingkrisen. 
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 § 4- fortsättning 
 
Det allmänna prisläget i Sverige påverkar också oss. Räntor, inflation, 
ordentligt höjda pensionskostnader och höjda priser på allt som 
kommunen måste köpa och tillhandahålla,  mat, bränsle, försäkringar, 
entreprenörslösningar skapar ett stort hål i kommunkassan. 
  
Nuvarande regering verkar tyvärr inte ha i sin planering att hjälpa 
kommunerna ekonomiskt under den skakiga tid vi nu står inför. Så vad 
statsministerns löfte på bästa sändningstid är värt för vår kommun återstår 
att se. Om det alls berör oss. Så en viktig del av vår ekonomi framöver 
beror på vad regeringen och partiet som sitter utanför regeringen men vid 
styråran säger. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-02-22. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2024-02-12. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. 


Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen. 


 I debatten i övrigt yttrar sig Asbjörn Thunborg (M), Birgit Meier Thunborg 
(M) och Henrik Blind (MP). 
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 § 5 Dnr 2024:233 
   


Interpellation – Vård för Jokkmokks befolkning 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
 att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunalråden Henrik Blind (MP) och Roland 
Boman (FJK). 
 
Jag önskar erhålla en redogörelse av vad kommunledningen har för svar på 
varför Jokkmokk inte har någon tandläkare eller läkare på kvällar eller 
helger. 
 
Jokkmokks kommun har i sitt visions 2030 dokument målsättningen att 
skapa tillväxt och en ökad befolkning. 
 
Vilka familjer kan tänka sig att flytta till ett samhälle som saknar denna 
trygghet av vård. 
 
Hur har kommunledningen tänkt sig att arbeta med frågan? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Även här belyser Andreassen en viktig fråga. Det är som alla vet regionen 
som äger dom här frågorna. Läkarjouren lades ned under den förra 
mandatperioden av dåvarande regionledning bestående av SJVP, C och M. 
Det var regionrådet för M som ägde frågan och om man så säger höll i 
nedskärningarna i Jokkmokk. Men vad jag förstår tyckte även oppositionen 
att det var ok med neddragningarna i Jokkmokk. 
  
Idag hörs det inget om att gå tillbaka till den gamla ordningen från någon 
av regionens partier. Så här finns ju en möjlighet för Andreassens parti att 
ta upp den här frågan i regionfullmäktige för att visa att SD tycker det är en 
viktig fråga och inte bara lokalt hojt. 
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§ 5- fortsättning 
 
Vad gäller tandläkare så är vi alla medvetna om bekymren och situationen 
är verkligen allvarlig. I vinter så har en av våra lokala, numera 
pensionerade, tandläkare jobbat. Det har även förstärkts med personal 
från bland annat Skåne. Men det är i första hand skolungdomar, andra 
yngre och våra äldsta som erhållit tandvård i Jokkmokk. 
  
Jag har tillsammans med Catharina Thuresdotter (S) fört samtal med 
regionrådet Öberg om situationen i Jokkmokk. Från vår sida fördes fram 
förslag på en lösning som tyvärr inte regionrådet ansåg var genomförbart. 
Vi som idag är i den politiska ledningen i vår kommun försöker nu hitta 
andra möjligheter för att lösa detta. Om detta kommer kommunalrådet 
Henrik Blind informera om vid kommunfullmäktige. 
  
Men återigen. Jag efterlyser att de partier som är representerade i 
regionfullmäktige agerar på den arenan. Och eftersom Andreassen tillhör 
SD så vore det klädsamt att ni agerar i regionfullmäktige där ni är 
representerade. Idag har jag inte någon kännedom om SD överhuvudtaget 
agerar i viktiga Jokkmokksfrågor på den politiska arenan. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterad 2024-02-22. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2024-02-12. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. 


Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) besvarar 
interpellationen.  


I debatten i övrigt yttrar sig Henrik Blind (MP) och Birgit Meier Thunborg 
(M). 
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 § 6  Dnr 2023:1086 


Motionssvar- Undersköterskor skyddade yrkestitel 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bifalla motionen, samt 
 
att den aktuella nämnden administrerar avgiften. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Catharina Thuresdotter (S). 
 
Sedan den 1 juli 2023 är undersköterska en skyddad yrkestitel. Det innebär 
att man behöver ett bevis från Socialstyrelsen för att få använda sig av 
titeln undersköterska inom vård och omsorg. 
 
Det här är ett lyft för yrkeskåren och förhoppningsvis gör det yrket mer 
attraktivt. Vi som arbetsgivare behöver följa upp detta på något vis genom 
att premiera dem som faktiskt valt att utbilda sig till undersköterskor eller 
som genom validering av de kunskaper som faller inom ramen som 
Socialstyrelsen satt upp har rätt att titulera sig undersköterska. 
 
Ansökan skickas in till Socialstyrelsen som tar en fast avgift på 320 kr för 
hanteringen av ansökan. Det är den enskilde medarbetaren själv som både 
ansöker och betalar ansökningsavgiften. 
 
Vi som arbetsgivare behöver sträva efter att vi upplevs som attraktiva, 
både för nyanställda och för befintlig personal, därför yrkar vi på: 
 
Att de medarbetare som ansöker/har ansökt hos Socialstyrelsen om bevis 
för sin skyddade yrkestitel som undersköterska, får tillbaka de 320 kr av 
kommunen som ansökningsavgiften ligger på. 
 
Att denna ersättning blir fastställd att gälla tillsvidare. 
 
Personalchef Caroline Johansson har berett motionen. 


 
Jokkmokks kommun premierar utbildning till undersköterska, och andra 
yrken, med hjälp av riktlinjerna för fritidsstudier. Fritidsstudierna ger 
medarbetare möjlighet att få ekonomisk kompensation för kurslitteratur,  
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§ 6- fortsättning 
 
eventuella resor och viss betald ledighet för studiedagar eller tentamen. 
Riktlinjen innehåller olika bidragsnivåer och utbildning till undersköterska 
innebär den högsta bidragsnivån just på grund av arbetsgivarens vilja att 
premiera det yrket. Innebär studierna en ny befattning, vilket 
studier/validering till undersköterska gör, kommer därtill ett nytt 
anställningsavtal och en ny lön att beslutas. 
 
Mot bakgrund av ovanstående så konstateras att Jokkmokks kommun som 
arbetsgivare gör vad som är möjligt i syfte att premiera 
utbildning/validering till undersköterska.  
 
Inom Jokkmokks kommun finns flera yrkeskategorier som förutsätter en 
legitimation för att få använda titel och/eller utföra specifika 
arbetsuppgifter såsom sjuksköterska, olika former av lärare och 
förskollärare. 
 
För legitimation som sjuksköterska tar Socialstyrelsen ut en administrativ 
avgift på 870 kr. För legitimation som lärare tar Skolverket ut en 
administrativ avgift på 1500 kr, om läraren sedan utökar sin behörighet och 
ansöker om en ny legitimation kostar det ytterligare 750 kr. 
Ingen av dessa avgifter ersätter arbetsgivaren i dagsläget. 
 
Personalchef Caroline Johansson föreslår kommunfullmäktige: 
 
Att avslå motionen i sin helhet 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 22. 
Tjänsteskrivelse från personalchef Caroline Johansson daterad 2023-11-14. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-10-30, § 65. 
Motion från Catharina Thuresdotter inkommen 2023-10-23. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Catharina Thuresdotter (S) yrkar, med instämmande av Asbjörn Thunborg 
(M), Henrik Blind (MP) och Thor-Erling Andreassen (SD), bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Jéremy L´helguen (V) yrkar på avslag till motionen. 
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§ 6- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda yrkanden mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Socialnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Personalchef Caroline Johansson 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 7  Dnr 2023:411 


Motionssvar- Jokkmokks marknad som ett världsarv 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen anses vara besvarad med utredarens yttrande. 


 ____________ 
 
Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen 
(bägge SD). 
 
Efter att ha tagit del av Jokkmokks visionsdokument där målet är en ökad 
attraktionskraft mot omvärlden. För att kunna uppnå ett sådant mål bör vi 
se på vad vi har för möjligheter i vår kommun för att komma dit. Vår 
mening är att vi har två saker som sticker ut och som vi skulle använda mer 
för att uppnå denna attraktionskraft, det ena är Jokkmokks marknad som 
ett levande kulturarv och det andra är Ájtte. 
 
Vi föreslår att kommunstyrelsen tar ett beslut om att tillsätta en 
arbetsgrupp vars uppdrag är att med det snaraste arbeta för att Jokkmokks 
marknad erhåller status som immateriell världsarvsstatus. 
 
Vi har tagit del av handlingar från 2021 och funnit att i dessa handlingar 
saknas det ambitioner inom kommunen för att uppnå målet Jokkmokks 
marknad som ett världsarv 2025 när marknaden fyller 420 år. 
 
Utredare Magdalena Fjellner har berett motionen. 
 
Efter samtal med motionsställaren samt kultursekreterare gör 
Tillväxtfunktionen bedömningen att motionen avser ett utnämnande av 
Jokkmokks marknad som ett immateriellt kulturarv. 
 
Ett flertal frågeställningar kopplade till ärendet är svårbedömda. 
Exempelvis värdet av en utnämning och upptagande på den nationella 
förteckningen och/eller Unescos internationella listor kontra eventuella  
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§ 7- fortsättning 
 
begränsningar för utvecklingen av marknaden. Det är också svårt att 
bedöma omfattningen av den arbetsinsats som krävs under  
 
ansökningsprocessen för en nominering till Unescos internationella listor 
över immateriella kulturarv eller den efterföljande rapporteringen. 


 
Ett utnämnande/upptagande av ett immateriellt kulturarv kan ske både på 
nationell nivå och på internationell nivå.  
 
En ansökan om immateriellt kulturarv på internationell nivå görs i flera 
steg. För att kunna nominera ett immateriellt kulturarv till någon av 
Unescos internationella listor behöver först en ansökan göras och 
godkännas till den svenska förteckningen över immateriella kulturarv. 
 
Utredare Magdalena Fjellner föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att om Jokkmokks kommun har ambitionen att ansöka till den nationella 
förteckningen över immateriella kulturarv eller sedermera nominera 
Jokkmokks marknad till UNESCO:s internationella listor över immateriella 
kulturarv krävs att kommunen kan engagera en partner inom 
civilsamhället. Kommunen kan inte ensam vara förslagsställare eller ensam 
organisation bakom en nominering. 
 
Att under förutsättning att part från civilsamhället kan engageras och om 
beslut tas att ansöka om att Jokkmokks marknad upptas på den nationella 
förteckningen över immateriella kulturarv, görs bedömningen att ansökan 
kan upprättas med befintliga resurser inom ordinarie verksamhet i 
samverkan med part från civilsamhället. 
 
Att om ambitionen är att Jokkmokks marknad även ska erhålla status som 
internationellt immateriellt kulturarv och att part från civilsamhället kan 
engageras, görs bedömningen att medel för arbetsinsatsen behöver 
tillskjutas den avdelning/funktion som tilldelas ansvaret för 
ansökningsprocessen. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 23. 
Tjänsteskrivelse från utredare Magdalena Fjellner daterad 2023-12-07. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-04-24, § 21. 
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§ 7- fortsättning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (bägge SD) inkommen 
2023-03-26. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att motionen bifalls och att man hittar 
någon partner från civilsamhället att engagera i frågan. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 8 Dnr 2020:944 


Förslag till detaljplan för Kvikkjokk 3:23, del 1 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta detaljplanen. 


 __________ 
  


Ärendet 
 


Syftet med detaljplanen är att skapa förutsättningar för hotell och 
centrumverksamhet i det område som i dagsläget är planlagt för allmänt 
ändamål. För att fastigheten ska kunna drivas av privat aktör har en ny 
detaljplan tagits fram. Området är beläget i gamla byakärnan i Kvikkjokk 
där den gamla butiken finns. Ärendet grundar sig i kommunfullmäktiges 
beslut att sälja fastigheten. Planförslaget har framtagits enligt ett utökat 
förfarande. Planen stämmer överens med översiktsplanens intentioner. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2020-12-14, § 115, att ställa sig positiv till 
en planläggning av Kvikkjokk 3:23 del 1 enligt plan- och bygglagens 
2010:900 utökade förfarande. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-02-08, § 3: 
 
Att samhällsbyggarnämnden ställer sig positiv att godkänna detaljplanen. 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att anta detaljplanen. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 27. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-02-08, § 3. 
Förslag till detaljplan. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2022-02-15. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-12-14, § 115. 
 
Anmälan av jäv 
 
Lars-Ivan Tuolja (SV) anmäler jäv och deltar ej i beredningen och beslutet 
av ärendet. 
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 § 8- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Sofia Silfverbrand 
Planarkitekt Matilda Johansson 
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 § 9 Dnr 2021:873   
 


Förslag till detaljplan för Kvikkjokk 3:42 och Kvikkjokk 3:23, del 
5 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta detaljplanen. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Syftet med förslaget är att ska förutsättningar för att vidareutveckla det 
befintliga campingområdet. Planen ska inrymma campingstugor, 
uppställningsplatser för husvagnar, servicehus och båthus. Området är 
beläget vid Kvikkjokksdeltat i höjd med infarten till Kvikkjokk by och 
omfattar fastigheterna Kvikkjokk 3:42 och Kvikkjokk 3:23-5. Planen 
stämmer överens med översiktsplanens intentioner och upprättas med ett 
utökat planförfarande, enligt Plan- och bygglagen (2010:900).  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-11-01, § 80, att ställa sig positiv till 
planläggning. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2024-02-08, § 4: 
 
Att samhällsbyggarnämnden ställer sig positiv till att godkänna 
detaljplanen. 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att anta detaljplanen. 


  
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 28. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2024-02-08, § 4. 
Förslag till detaljplan. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-01-15. 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-11-01, § 80. 
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§ 9- fortsättning 
 
Anmälan av jäv 
 
Lars-Ivan Tuolja (SV) anmäler jäv och deltar ej i beredningen och beslutet 
av ärendet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Planarkitekt Sofia Silfverbrand 


 Planarkitekt Matilda Johansson 
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§ 10 Dnr 2023:1252 


Förslag till årskort och avgiftsförändringar för allmänna badet 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att det ska vara fritt inträde för barn och ungdomar under 18 år på 
allmänna badet, 
 
att återinföra årskort för vuxna på allmänna badet till en kostnad av 800 
kr/år, samt 
 
att höja priset till 40 kr/tillfälle för vuxna på allmänna badet. 
____________ 


  
Ärendet 


 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind har tagit emot önskemål från 
medborgare om att återinföra försäljning av årskort för allmänna badet. 
Kommunfullmäktige 2015 (§ 64) fattade ett beslut avseende avgifter för 
allmänna badet. I en tjänsteskrivelse från fritidskonsulenten föreslås ett 
återinförande av årskort för allmänna badet.  
 
Allmänna badet har sin verksamhet i Östra skolans simhall. Det kostar 20 
kronor för barn och 35 kronor för vuxna. Öppettider är i dagsläget helgfria 
måndagar och torsdagar kl. 17-20. I regel är badet öppet från januari till 
början av juni och därefter från oktober till december, vilket innebär cirka 
35 veckor öppet per år. Undantag gällande öppettider kan förekomma. I 
samband med pandemin upphörde försäljningen av årskort och den har ej 
återupptagits.  


  
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2023-12-05, § 174, föreslå 
kommunfullmäktige: 


 
Att det ska vara fritt inträde för barn under 18 år på allmänna badet. 
 
Att återinföra årskort för vuxna på allmänna badet till en kostnad av 800 
kr/år. 
 
Att höja priset till 40 kr/tillfälle för entré på allmänna badet. 
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 § 10- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 20. 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2023-12-05, § 174. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Henrik Blind (MP) yrkar, med instämmande av Catharina Thuresdotter (S) 
och Roland Boman (FJK), bifall till kommunstyrelsen förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind 
Författningssamlingen 
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§ 11 Dnr 2008:604 


                        Teckningsrätt för Jokkmokks kommun 
  


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bemyndiga kommunfullmäktiges ordförande Sven Holmqvist, 
kommunstyrelsens ordförande Roland Boman, kommunstyrelsens vice 
ordförande Henrik Blind, kommunchef Lars Eriksson, ekonomichef Axel 
Landström och tillväxtchef Stefan Andersson att teckna av 
kommunfullmäktige och kommunstyrelsen beslutad borgen, 
skuldförbindelse på av kommunfullmäktige beslutad upplåning och 
upptagande av checkräkningskrediter, vederbörliga handlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar där kommunen 
är part i tvist, process eller dylikt, samt handlingar angående dödning och 
pantskrivning av inteckning och övriga avtal och rättshandlingar som kräver 
att teckningsrättsinnehavarna skriver under, samt 
 
att undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Kommunfullmäktige har 2022-12-12, § 117, fattat beslut angående 
kommunens teckningsrätt. Enligt nuvarande beslut innehar 
kommunfullmäktiges ordförande, kommunstyrelsens ordförande, 
kommunstyrelsens vice ordförande, kommunchefen och tillväxtchefen, 
teckningsrätt. Undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 
 
I och med en ny kommunchef anställts från mitten av februari så bör denna 
få teckningsrätt. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att bemyndiga kommunfullmäktiges ordförande Sven Holmqvist, 
kommunstyrelsens ordförande Roland Boman, kommunstyrelsens vice 
ordförande Henrik Blind, kommunchef Lars Eriksson, ekonomichef Axel 
Landström och tillväxtchef Stefan Andersson att teckna av  
kommunfullmäktige och kommunstyrelsen beslutad borgen, 
skuldförbindelse på av kommunfullmäktige beslutad upplåning och  
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§ 11- fortsättning 
 
upptagande av checkräkningskrediter, vederbörliga handlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar vid 
kommunala fastighetsköp och försäljningar, rättshandlingar där kommunen 
är part i tvist, process eller dylikt, samt handlingar angående dödning och 
pantskrivning av inteckning och övriga avtal och rättshandlingar som kräver 
att teckningsrättsinnehavarna skriver under, samt 
 
Att undertecknandet ska ske av två i förening varav en ska vara 
förtroendevald. 


 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 21. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-01-
15. 


 Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 117. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Teckningsrättsinnehavarna 
 Ekonomifunktionen 
 Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 12 Dnr 2023:125 
   
Redovisning partistöd 2023 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att lägga ärendet till handlingarna. 
 ____________ 
 


Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att inga redovisningar har kommit in till dagens 
möte. 
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§ 13  Dnr 2024:159  


Utbetalning av partistöd för 2024 
 


 Kommunfullmäktige beslutar  
 


att lägga ärendet till handlingarna. 
 ____________ 


 
 Ärendet 


 
Varje parti som fått partistöd för 2023 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2024-06-30 för att 
kommunfullmäktige ska kunna ta ett beslut om att betala ut partistöd för 
2024. 
 
Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. Partistöd utgår 
med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Partistödet fördelas på följande: 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
  
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-02-
08. 


  







                                                                                                                            Sida 28 av 32  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2024-02-26 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 14  


  Avsägelse / valärenden 
   


Kommunfullmäktige beslutar   
 


att godkänna samtliga avsägelser, 
 
att begäran en ny rösträkning från länsstyrelsen avseende uppdraget som 
ny ledamot i kommunfullmäktige efter Mats Vennberg (S), 
 
att välja Ingrid Metelius som ny ledamot i Lapplands Gymnasienämnd efter 
Mats Vennberg (S), 
 
att välja Siv Enberg (S) som ny ersättare i Lapplands Gymnasienämnd efter 
Ingrid Metelius (S), 
 
att bordlägga valet av ny ledamot i direktionen för Lapplands 
Kommunalförbund efter Mats Vennberg (S), 
 
att välja Klas Bergman (V) som ny ledamot i barn- och utbildningsnämnden 
efter Siv Enberg (V), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden efter 
Klas Bergman (V), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Siv Enberg (V), 
 
att välja Kerstin Hellgren Tobiasson (S) som ny ledamot i socialnämnden 
efter Carina Larsson (S), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i socialnämnden efter Kerstin Hellgren 
Tobiasson (S), 


 
att välja Bengt-Åke Kuoljok (SV) som ny ersättare i Lapplands 
Överförmyndarnämnd efter Lars-Ivan Tuolja (SV), 


 
att välja Greta Blind (MP) ny nämndeman vid Gällivare Tingsrätt efter Lena 
Sandling (MP), 


 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sonja Mörtsell (S), samt 
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§ 14- fortsättning 
 
att ånyo bordlägga valet av ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden 
efter Sivert Mässing (MP). 


  ________________  
 
  Ärendet  
 


Mats Vennberg (S) har avsagt sig sina uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige, Lapplands Gymnasienämnd och direktionen för 
Lapplands Kommunalförbund. 
 
Siv Enberg (V) har avsagt sig sina uppdrag som ledamot i barn- och 
utbildningsnämnden och ersättare i socialnämnden. Hon avser sitta kvar 
som ersättare i kommunfullmäktige men ej för V. 
 
Carina Larsson (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i 
socialnämnden. 


 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet ny ersättare i 
Lapplands Överförmyndarnämnd efter Lars-Ivan Tuolja (SV). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av nämndeman till 
Gällivare Tingsrätt efter Lena Sandlin (MP)  


 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sonja Mörtsell (S). 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ny ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden efter Sivert Mässing (MP). 


 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Gällivare Tingsrätt 
Lapplands Kommunalförbund 
Lapplands Gymnasienämnd 
Lapplands Överförmyndarnämnd 
Barn- och utbildningsnämnden 
Socialnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Nämndssekreterare Thereze Gustafsson 
Nämndssekreterare Jana Hilding 
Förtroendemannamatrikeln 
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  § 15 
 
  Anmälningsärenden 


 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 


  
  Inga ärenden anmälda till dagens sammanträde. 
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  § 16  Dnr 2024:243 
  


Skrivelse gällande orosanmälan om vikten att tillgängligheten 
av underlag till sammanträden sker i god tid 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att lägga ärendet till handlingarna.  


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


Birgit Meier Thunborg (M) har inkommit med en skrivelse. 
 
Som fritidspolitiker i kommun och region har jag numera varit med ganska 
många år i olika sammanhang och samarbeten samt har fått förtroende för 
ett antal uppdrag under årens lopp.  
 
Att få förtroendet av medborgare och sitt parti är något jag är väldigt 
tacksam, glad och stolt över. Jag känner en stor pliktkänsla att förvalta just 
det förtroende. För mig betyder det att vara väl insatt i handlingarna, att 
kunna faktagranska samt att rådfråga i angelägenheter som är utöver det 
vanliga och som inte tillhör ens egen kunskapsbas när det gäller stora och 
viktiga beslut som skall fattas.  
 
Att kunna uppnå ett sådant mål är till stor del ens eget ansvar, men är 
givetvis avhängig från många andra faktorer, t. ex. ärendets karaktär, hur 
brådskande vissa beslut är, omvärldsläget osv. Till en överhängande del är 
det dock beroende av hur styrning och ledning lägger upp arbetet. 
Under den nuvarande mandatperioden har jag allt för många gånger 
behöver uppmärksamma att mina fritidspolitiska mål år utomordentligt 
svåra att uppfylla i och med att underlag inte är tillgängliga i en sådan 
tidsram att till exempel en granskning kan göras och ett gruppmöte med 
partikollegorna kan ordnas innan sammanträden. Frasen ’ärendet 
kompletteras vid sammanträdet’ hittar jag så pass många gånger att jag 
känner en stor oro för beslutsfattandet i allmänhet i vår kommun, i 
synnerhet i det ansträngda läget vi befinner oss i. 
 
Att engagera sig politiskt är ett hedersuppdrag som för med sig ett stort 
ansvarstagande. För att kunna fullfölja sina åtaganden behöver även vi 
fritidspolitiker en rimlig arbetsmiljö. Jag vill med detta tillkännage  
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§ 16- fortsättning 
 
fullmäktigeledamöterna arbetssituationen jag upplever och vill samtidigt 
uppmana kommunens ledning att ta till sig min orosanmälan. 


 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Birgit Meier Thunborg (M) inkommen 2024-02-26. 
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